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Grundejerforeningen 

Fjordparken Øst 
 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde 3/3-2022 kl. 19.30, Fjordparken 156 
 

Til stede var: Karen Marie Bang, Poul Andersen, Peter Landbo, Ole Andersen og Morten Frandsen. 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af referat. 

 

2. Bestyrelsen. 

• Orientering.   

 

3. Generalforsamling 2022. 

• Beretning og bestyrelsens forslag. 

• Forslag modtaget til generalforsamling 2022. 

 

4. Vedligeholdelse af fællesarealer, veje og stier. 

• Boligveje. 

• Fællesarealer.  

• Drøftelse af det videre arbejde med vedligeholdelse af stier.  

• Stormskader. 

 

5. Økonomi. 

• Regnskab 2021.  

 

6. Evt. 

 

 

 

Referat: 

Punkterne referer til dagsordenen.  

 

 

Ad 1.  

Referatet blev godkendt. 

 

 

Ad 2. 

 

• Har tegnet abonnement på løbende systemopdateringer af Grundejerforeningens 

hjemmeside. 
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Ad 3. 

• Generalforsamlingen afholdes på restaurant Oasen 310322. 

• Beretning. Oplæg sendes til bestyrelsen for evt. ændringer.  

• Bestyrelsens forslag. På grund af den usikre økonomiske verdenssituation foreslår 

bestyrelsen, at arbejdet med nyt slidlag og opretning af fortove på boligvejene udsættes 

til der kommer lidt mere stabilisering af verdensøkonomien (prisen på olieprodukter). I 

stedet foreslår bestyrelsen, at de store huller på boligvejene lappes i 2022. 

 

 

Ad 4. 

• Fællesarealer. Ved fjernvarmetilslutning har Horsens Fjernvarme efterladt dybe spor i 

græsarealet ud for nr. 26. Det er selvfølgelig ikke tilfredsstillende. 

• Drøftelse af det videre arbejde med vedligeholdelse af stier. Bestyrelsen vil fortsætte 

arbejde med istandsættelse af stierne i 2022 sådan som det er vedtaget på tidligere 

generalforsamlinger. 

• Stormskader. 2 store grene knækkede ned over sydstien. Gartneren har savet dem af og 

lagt dem i bunden af beplantningsbæltet. 

 

 

Ad 5. 

• Regnskab 2021 er godkendt og underskrevet af revisorerne. På grund af den øgede 

inflation må der forventes prisstigninger på Grundejerforeningens udgifter. 

 

 

Ad 5. 

Der var ingen emner under dette punkt. 

 

 

Mødet blev hævet ca. kl. 20.45. 


